
Presne mesiac po voľbách sa konalo ustanovujúce 
zasadnutie obecného zastupiteľstva. Popoludní, 
27. decembra 2010 sa zasadačka obecného úradu 
zaplnila novozvolenými i doterajšími poslancami, 
občanmi a pozvanými hosťami.

Zasadnutie sa konalo podľa vopred stanoveného 
programu. Jeho začiatok viedol odstupujúci starosta 
obce Václav Jurčaga, ktorý odovzdal „žezlo“ 
novozvolenému starostovi Miroslavovi Holičkovi. 
Po zložení sľubu zasadnutie viedol už nový 
starosta. Sľubom sa starosta a poslanci zaviazali 
vykonávať svoju funkciu podľa svojho najlepšieho 
vedomia a svedomia. K prvým úlohám, ktoré 
poslancom vyplývajú z prvého zasadnutia obecného 
zastupiteľstva, patria : voľba komisií, predsedov 
a členov, určenie platu starostovi obce, schválenie  
osôb poverených viesť sobášne obrady. 

Slávnostné zasadnutie prítomní ukončili pri 
občerstvení vzájomnou neofi ciálnou diskusiou.

-ze-

zložili sľubMilí spoluobčania! 
Na úvod môjho novoročného 

príhovoru mi dovoľte vysloviť 
jedno želanie – nech nový 
rok 2011 patrí medzi tie roky 
vášho života, ktoré budete 
vždy hodnotiť ako roky 
úspešné a šťastné. 

Prvý deň nového roku je 
vždy dňom, keď sa viac ako 
inokedy zamýšľame nad 
naším žitím, snažením, ale 
určujeme si aj nové ciele 
a méty, ktoré chceme v živote 
dosiahnuť. 

Počas Vianoc a na prahu 
nového roka zvykneme na chvíľu spomaliť rýchly kolobeh 
nášho života a hľadať odpoveď na otázky: kto sme, kde sa 
nachádzame a kam smerujeme. 

Skončený rok 2010 nám umožnil obzrieť sa za prežitými 
mesiacmi, zaregistrovať úspechy, vytýčiť si ciele svojho 
snaženia a realizovať naše spoločné vízie a predstavy o živote 
v našej obci. 

Pred niekoľkými dňami, keď som získal vašu podporu, som 
si predsavzal, že sa pousilujem urobiť pre Šintavu čo najviac. 
Vskutku vaša vôľa je pre mňa otázkou cti a starostovského 
sľubu, ktorý budem plniť, ako najlepšie budem vedieť. 

Verím, že s pomocou Vás a poslancov obecného 
zastupiteľstva vyriešime nejeden problém.

Máme občiansku a politickú podporu, skúsenosti a odhodla-
nie robiť veci verejné dobre a zodpovedne.

Milí spoluobčania! 
V mene svojom i v mene obecného zastupiteľstva Vám 

v novom roku prajem veľa fyzického a duševného zdravia, 
šťastia, Božieho požehnania, spokojnosť a svornosť 
Vašim rodinám, úspech vašim rozhodnutiam, silu a vieru 
v každodennom bytí, úctu, toleranciu, optimizmus a lásku 
vašich blízkych a vašich priateľov.

Želám Vám šťastný nový rok 2011!
Miroslav Holička, starosta obce

Do nového roku Vám želáme 12 mesiacov bez 
choroby, 53 týždňov šťastia, 365 dní bez starostí, 

8760 hodín lásky, 525600 minút jedinečných 
okamžikov...                       Redakčná rada

zložili sľubzložili sľubMilí spoluobčania!Milí spoluobčania!

Keď som slúžil v Bratislave prišli raz ku kostolu 
mládenci pekne vymódení v štýle Punk. Dali sme sa 

do reči. Tak boli mnou, farárom nadšení, že mi ponúkali 
marihuanu. Hovorím: „Ďakujem, ale nechcem. Neviem čo 
by to so mnou urobilo, radšej to ani neskúsim.“ „Á to sa 
nebojte“ - hovoria mládenci. „My to máme pod kontrolou, 
pre inšpiráciu“ -  hovorí jeden a taký bol nadšený, že chodil 
po múre oplotenia. Asi po roku jeden z nich sa hlásil na 
sobáš a pritom mi hovorí: „Pamätáte sa na nás?“ „Áno.“ 
„Aj na toho na múre?“ „Áno.“ - hovorím. „Pred mesiacom 
mal pohreb, predávkoval sa drogami.“ Spomenul som si 
ako práve on hovoril, že to má pod kontrolou. A teraz ho to 
zničilo. Prečo to spomínam, milí priatelia? V každom z nás 

je veľmi veľa dobra a zároveň veľmi veľa zla, aj veľa sily 
aj veľa slabosti. Jedno aj druhé prichádza nepozorovane. 
Respektívne my to v sebe podporujeme. Keď sa nebudeme 
snažiť o nič, alebo keď sa budeme otvárať hlúpostiam 
postupne ma pohltí zlo a pritom budem hovoriť „mám to 
pod kontrolou“, opýtajte sa alkoholikov. Ale keď sa budem 
naschvál snažiť o dobro tak postupne bude víťaziť v mojom 
srdci a v živote to správne.

Prajem vám, milí priatelia do nového roku aby sa vám 
podarilo každý deň s Božou pomocou urobiť niečo dobré 
a tým rozvíjať zo seba dobrého človeka, ktorý kráča 
k radosti, nie bláznivej ale pokojnej a to hlbšej, ktorú nám 
nik nevezme.                                          Ján Fordinál, farár

Výsledky volieb ako aj fotografi e novozvolených 
poslancov nájdete vo vnútri čísla.

foto: Ing. M. Krivosudský 
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Dňa 20. novembra 2010 v zasadačke obecného úradu bol 
slávnostne otvorený zrealizovaný projekt „Šintavská izba“, 

kde sú vystavené 
zachované pred-
mety približujú-
ce históriu na-
šej obce a našu 
kultúru. Starosta 
obce Václav Jur-
čaga po príhovo-
re spolu s realizá-

Vážení spoluobčania,
pred niekoľkými dňami skončilo obdobie 

môjho účinkovania vo funkcii starostu obce. 
Nechcem sa zaoberať voľbami, ani ich vý-
sledkom, ktorý všetci dobre poznáte. Chcem 
iba zo srdca poďakovať všetkým, ktorí sa 
ich zúčastnili, pretože majú záujem o dia-
nie v obci. Taktiež chcem poďakovať všet-
kým, ktorí pomáhali napredovaniu, rozvoju 
a  záležalo im na dobrom mene obce. Med-
zi tých patria najmä pracovníčky zariadenia 
opatrovateľskej služby, pracovníčky a pra-
covníci obce, ale i poslanci bývalého po-
slaneckého zboru. Nemôžem vynechať ani 
sponzorov, ktorí pomohli, keď bolo treba. Sú 
to najmä p. Ján Marcinkech, fi rma Elmont, 
fi rma Karovič a p. Miloš Stehel. Osobitne 
chcem poďakovať Ing. Ľubomírovi Sedláčko-
vi, s ktorým bola radosť spolupracovať nielen 
ako so sponzorom, ale aj majiteľom staveb-
nej fi rmy. Treba však spomenúť, že i p. Mi-
lan Vohlárik, Václav Jurčaga – Elmos, Lodeni-
ca, spol. s r.o. a Miloš Hracho prispeli v rámci 
svojich možností. Úprimné ďakujem patrí však 
všetkým, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom po-
dieľali na zveľaďovaní, skrášľovaní a úpra-
ve obecných priestorov, preto budem rád, ak 
všetci zotrvajú v týchto aktivitách i naďalej. 

Hoci moje účinkovanie skončilo, život 
v obci beží ďalej, veď na jej čele je nové ve-
denie, ktoré má v čom pokračovať. Je to naj-
mä dokončenie detailov na rekonštrukcii ná-
mestia, dokončenie fasády hasičskej zbroj-
nice, dokončenie úprav bývalej záhradkár-
skej predajne, dobudovanie detského par-
ku, dokončenie zokruhovania vodovodných 
trás, výstavba 14- bytovky, prístavba a re-
konštrukcia zariadenia opatrovateľskej služ-
by so zvýšením jej kapacity. Veľmi sa však 
teším, že som stihol zabezpečiť potrebné fi -
nančné prostriedky na ministerstve škol-
stva na výmenu okien na škole a telocvič-
ni, takže práce sa môžu začať. Nové okná 
prispejú k zvýšenej pohode detí v škole. Ok-
rem týchto aktivít je ešte rozpracovaných nie-
koľko menších akcií, ktoré je taktiež potrebné 
dotiahnuť do konca pre spokojnosť občanov.

Vážení spoluobčania!
I na základe vyššie uvedených aktivít je 

potrebné zaželať novému vedeniu obce 
veľa zdaru a chuti do ich neľahkej úlohy. Zá-
roveň Vás chcem požiadať o prípadnú zho-
vievavosť a toleranciu, veď každý začiatok 
býva ťažký, avšak podstatné sú konečné vý-
sledky.

Veľa zdravia a šťastia!
Václav Jurčaga

otvárala sa „Šintavská izba“ 

Koledníci
Počas vianočných sviatkov sa už 

po dvanástykrát deti a mládež z na-
šej obce zapojili do 16. ročníka ko-
ledníckej akcie Dobrá novina, kto-
rú organizuje eRko (hnutie kresťan-
ských spoločenstiev detí). Ústred-
nou témou bola tento rok ročná 
téma eRka :“Kto tvorí s láskou, ne-
ničí.” Do tohtoročnej koledníckej ak-
cie sa zapojilo šestnásť detí pod ve-
dením dvoch zodpovedných osôb. 
Koledovali sme v dvoch skupinkách, 
navštívili sme 46 domácností a do-
mov dôchodcov. Pre núdznych v Af-
rike sme takto vykoledovali krásnu 
sumu 1320 EUR. Deti sa veľmi teši-

li, že môžu pomôcť tým, ktorí to na-
ozaj potrebujú a neprekážalo im ani 
chladné zimné počasie a rady obe-
tovali svoj voľný čas pre dobrú vec. 

Za ochotu pomôcť sme ľuďom 
ako poďakovanie dávali noviny DN, 
infobrožúrky a papierové svietni-
ky s kahančekom, ktoré deti vlast-
noručne vyrobili. Bolo to veľmi milé 
poďakovanie, za to, že nám ľudia 
prispeli.

Ďakujeme všetkým, ktorí nám 
prispeli, ale aj deťom za ich ochotu 
pomôcť. Už teraz sa tešíme na ďal-
ší ročník Dobrej noviny.

Viac info. o akcii a o projektoch 
na www.dobranovina.sk.

Koledníci zo Šintavy

Zokruhovanie vodovodu 
Po dvojročnom úsilí sa nám podarilo dosiahnuť dohodu zo Zsl. vo-

dárenskou spoločnosťou na uvoľnenie fi nančných prostriedkov potreb-
ných na zokruhovanie jednotlivých trás vodovodu tak, aby sa skvalitnila 
pitná voda v tých častiach obce, kde vodovodné potrubie končilo. Naj-
väčší problém je na Nitrianskej ulici, kde rozvod prechádzal cez predzá-
hradky rodinných domov. Bolo dohodnuté vybudovanie novej trasy a po 
napojení celého rozvodu prejde táto časť do správy vodárenskej spo-
ločnosti. Obec sa podieľala vypracovaním projektovej dokumentácie 
a vydaním územného rozhodnutia. Finančný rozpočet na všetky práce 
(z rozpočtu obce) je cca 250 tis. € (7,5 mil. Sk).

V súčasnosti sú práce prerušené z dôvodu nevhodného počasia, po-
kračovať sa bude, ak to počasie dovolí, na jar 2011.       Václav Jurčaga

foto: Slávka Dobišová

foto: súkromný archív

torkou projektu Zuzkou Šulákovou symbo-
licky prestrihli pásku a naši občania si moh-

li prezrieť darované alebo zapožičané exponáty. Príjem-
ným spestrením akcie bolo vystúpenie mužského spe-
váckeho zboru Rozmarín.

Ak nájdete doma rôzne veci, náradia, odevy, ozdobné 
predmety, nábytok, fotografi e, ktoré by boli vhodné na 
doplnenie našej expozície, prineste nám ich, exponáty 
budú priebežne obmieňané. Kto našu izbu ešte nevidel, 
má tak možnosť urobiť v pracovný deň od 8:00 - 15:00 h 
a cez víkend na základe dohody.

Teším sa, že zo zasadačky obecného úradu vzniklo 
takéto reprezentatívne miesto.      - ds -
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VÝSLEDOK VOLIEB dňa 27. 11. 2010 
Počet zapísaných voličov: 1496,
počet zúčastnených voličov: 932, tj 62,29%.

pre voľby starostu obce v Šintave

1. Miroslav H o l i č k a , 55 r., živnostník – chladiarenský 
technik, KDH, počet hlasov 429

2. Václav J u r č a g a ,64 r., starosta obce, SMER, 
počet hlasov 303
3. Zuzana E n d e l o v á , Mgr. 35 r., učiteľka, nezávislý 
kandidát, počet hlasov 156
4. Stanislava R e ž n á k o v á , Bc., 47 r., fi nančný 
poradca, SNS, počet hlasov 31

pre voľby poslancov Obecného zastupiteľstva 
v Šintave

1. Miroslav Holička, 55 r., živnostník – chladiarenský 
technik, KDH, počet hlasov 458
2. Milan Zindr, 45 r., obsluha čerp. stanice, nezávislý 
kandidát, počet hlasov 419
3. Zuzana Endelová, Mgr., 35 r., učiteľka, nezávislý 
kandidát, počet hlasov 380
4. Slavomír Klokner, JUDr., 45 r., právnik, KDH, počet 
hlasov 327
5. Ľubomír Sedlaček, Ing., 47 r., stavebný inžinier, 
KDH, počet hlasov 322
6. Ľubomír Blaho, 23 r., študent, nezávislý kandidát, 
počet hlasov 294
7. Václav Jurčaga, 64 r., starosta obce, SMER, počet 
hlasov 290
8. Miloš Maškovič, 42 r., fi nančný poradca, KDH, 
počet hlasov 269
9. Milan Bihári, 58 r., podnikateľ, SMER, počet hlasov 229

10. Martin Vohlárik, 36 r., štát. zam., nezávislý 
kandidát, počet hlasov 212
11. Martin Polák, 38 r., technik, KDH, počet hlasov 205
12. Stanislava Režnáková, Bc., 47 r., fi nančný 
poradca, SNS, počet hlasov 199
13. Michal Lipovský, Ing., 62 r., dôchodca, SMER, 
počet hlasov 197
14. Juraj Drábik, 60 r., podnikateľ, SDKÚ-DS, počet 
hlasov 197
15. Iveta Vohláriková, 41 r., robotníčka, nezávislý 
kandidát, počet hlasov 190
16. Jozef Bavúz, Ing., 69 r., dôchodca, SMER, počet 
hlasov 188
17. Milada Pisárová, 47 r., knihovníčka, SMER, počet 
hlasov 182
18. Peter Javor, 46 r., 
živnostník, ND, počet 
hlasov 175
19. Marian Tkáč, 48 
r., podnikateľ, SMER, 
počet hlasov 165
20. Marta Dinková, 65 
r., zdravotná sestra, 
SMER, počet hlasov 
150

spracovala MVK
foto poslancov:

Ing. M. Krivosudský
Viac fotografi í zo slávnostného 
zasadania obecného zastupiteľstva 
nájdete aj na www.sintava.sk.

Poslanci obecného zastupiteľstva

Ľubomír Blaho,
23 rokov, študent, nezávislý 

kandidát

Milan Bihári,
58 rokov, podnikateľ, SMER 

Mgr. Zuzana Endelová,
35 rokov, učiteľka, nezávislá 

kandidátka

Václav Jurčaga, 
64 rokov, živnostník, SMER 

JUDR. Slavomír Klokner, 
45 rokov, právnik, KDH 

Miloš Maškovič,
42 rokov, fi nančný poradca, 

KDH

Ing. Ľubomír Sedláček,
47 rokov, stavebný inžinier, 

KDH

Martin Vohlárik,
36 rokov, št. zamestnanec, 

nezávislý kandidát  

Milan Zindr,
45 rokov, obsluha čerpacej 
stanice, nezávislý kandidát  
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Sadzby na miestnych daniach pre rok 2011 
nezmenené

Na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Šintave dňa 
22. novembra 2010 boli schválené okrem iného i vše-
obecne záväzné nariadenia o miestnych daniach a miest-
nom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný od-
pad na rok 2011. Naďalej zostáva v platnosti zníženie dane 
zo stavieb a bytov vo výške 20% na stavby na bývanie 
vo vlastníctve občana osamelo žijúceho, staršieho ako 70 
rokov, ktoré slúži na jeho trvalé bývanie, 20%-tné zníže-
nie na stavby na bývanie vo vlastníctve občanov s ťažkým 
zdravotným postihnutím alebo držiteľov preukazu občana 
s ťažkým zdravotným postihnutím. 

Úplné znenie VZN je vyvesené na novej úradnej tabuli 
pred obecným úradom alebo na web stránke obce. Pripo-
mínam, že 31. január je posledný termín, kedy môžete po-
dať daňové priznanie správcovi dane, ale iba tí, ktorí poze-
mok alebo stavbu nadobudli minulý rok, či už kúpou, da-
rovaním alebo dedením. Daňové priznanie treba podať aj 
v prípade zmeny druhu pozemku podľa zápisu v katastri 
nehnuteľností i v prípade zmeny účelu využívania stavby. 
Nezabudnite si priniesť aj list vlastníctva, kúpnopredajnú, 
darovaciu zmluvu alebo osvedčenie o dedičstve.       - ds -

Sadzby, ani spôsob platby pri poplatku za 
komunálny odpad pre rok 2011 sa nezmenili 

a budeme platiť nasledovne:
*občania s trvalým pobytom : 13,174 €/ osoba /rok
*chalupári: 14,33€/rok. Platba poplatku prebieha 

štvrťročne prostredníctvom SIPO. Poplatok je splatný 
v štyroch rovnakých splátkach a to do 28. 2., 30. 4., 31. 
7., 31.10. príslušného kalendárneho roka. Pripomínam, že 
daň za psa je splatná bez vyrubenia, treba ju zaplatiť do 
pokladne v termíne do 31. januára 2011. Sadzba dane za 
jedného psa je 6,63 €, za dvoch psov je 19,90 €.         -ds-

Kalendár vývozu komunálneho odpadu 
a separovaného zberu plastov, papiera, textilu 

a skla na rok 2011
Komunálny odpad z kuka nádob 14. januára a následne 

každý druhý piatok (párny týždeň).
PET-fľaše v zviazaných vreciach, zviazané balíky 

papiera, textilu 13. januára a následne každý druhý štvrtok. 
Kontajnery na sklo budú vyvážané každý druhý mesiac.

Termíny preskúšania prevádzkyschopnosti 
systému VARVYR SE-EBO na rok 2011

14. jan., 11. feb., 11. mar., 8. apr., 13. máj, 10. jún, 8. júl, 
12. aug., 9. sep., 14. okt., 11. nov., 9. dec. o 12, 00 hodine 
dvojminútovým stálym tónom sirén.

Zber elektronického odpadu
Obecný úrad v spolupráci so spoločnosťou ANEO organizu-

je separovaný zber elektronického odpadu, ktorý sa uskutoč-
ní v pondelok dňa 17. 1. 2011. V čase od 7:00 si vyneste pred 
dom staré nepotrebné elektrické a elektronické zariadenia. Ide 
o staré rádiá, TV prijímače, počítače, práčky, mikrovlnky, spo-
ráky, chladničky, mrazničky, vysávače, rýchlovarné kanvice, 
žiarivky, batérie a pod. Pracovníci zabezpečujúci zber uvede-
né odpady budú postupne zberať po obci. Upozorňujeme Vás, 
aby ste si elektronický odpad vyložili v stanovenom čase, pre-
tože po každej ulici budú prechádzať len raz. 

U Z N E S E N I E 
z ustanovujúceho 

zasadnutia obecného 
zastupiteľstva obce 

Šintava zo dňa 27. 12. 2010
Obecné zastupiteľstvo 

na svojom ustanovujúcom 
zasadnutí prerokovalo: 

1. Informáciu o výsled-
koch volieb do orgánov sa-
mosprávy obce. 

2. Poverenie poslanca, 
ktorý bude oprávnený 
zvolávať a viesť zasadnu-
tia obecného zastupiteľstva 
v prípadoch podľa § 12 ods. 
2 prvá veta, ods. 3 tretia 
veta, ods. 5,  tretia veta a 
ods. 6 tretia veta zákona 
SNR č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov. 

3. Návrh na zriadenie 
komisií obecného za-
stupiteľstva, zaradenie 
poslancov do komisií 
a voľbu predsedov komisií. 

4. Návrh na určenie me-
sačného platu starostovi 
obce.

Uznesenie č. 1
Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave A . berie  na 
vedomie: 1. výsledky volieb 
do orgánov samosprá-
vy obce, 2. vystúpenie no-
vozvoleného starostu 

B. konštatuje, ž e 
1. novozvolený starosta 

obce Miroslav Holička zložil 
zákonom predpísaný sľub 
starostu obce 

2. zvolení poslanci 
obecného zastupiteľstva 
zložili zákonom predpísaný 
sľub poslanca obecného za-
stupiteľstva:

Uznesenie č. 2
OZ v Šintave poveruje 

poslanca Milana Zindra 
zvolávaním a vedením 
zasadnutí obecného zastu-
piteľstva v prípadoch podľa 
§ 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 
tretia veta, ods. 5 tretia veta 
a ods. 6 tretia veta zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších 
predpisov. 

Uznesenie č. 3
OZ v Šintave A . zriaďuje 

komisie, a to : komisia 
fi nančná a pre správu 
majetku obce, komisia 
životného prostredia, 
výstavby a poľnohospo-
dárstva, komisia vzdelá-
vania, kultúry, cestovného 
ruchu, športu a mládeže, 
komisia práce, sociálnych 
vecí, zdravotníctva a rodiny, 
komisia verejného poriadku, 
prevencie a ochrany 
majetku

B. volí a) predsedu 
komisie fi nančnej a pre 

správu majetku obce M. 
Maškoviča, predsedu 
komisie životného prostre-
dia, výstavby a poľnohospo-
dárstva M. Zindra, predsedu 
komisie vzdelávania, 
kultúry, cestovného ruchu, 
športu a mládeže Ľ. Blaha, 
predsedu komisie práce, so-
ciálnych vecí, zdravotníctva 
a rodiny JUDr. S. Kloknera, 
predsedu komisie verejného 
poriadku, prevencie 
a ochrany majetku M. 
Vohlárika

b) členov komisie za 
poslancov a odborníkov 
z radov obyvateľov obce 
a iných osôb : ba) za komisiu 
fi nančnú a pre správu 
majetku obce: J. Tóthová, 
Bc. S. Režnáková, M. Ve-
drődyová, P. Javor, Ing. M.
Lipovský, Ing. J. Kavoň

bb) za komisiu životného 
prostredia, výstavby a poľ-
nohospodárstva: M. 
Holbíková, Ing. Ľ. Sedláček, 
M. Pisárová, Bc. S. 
Režnáková

bc) za komisiu vzdelá-
vania, kultúry, cestovné-
ho ruchu, športu a mládeže 
Mgr. Z. Endelová, M. Bihári, 
Ľ. Hercegová, S. Dobišová, 
J. Drábik

bd) za komisiu práce, so-
ciálnych vecí, zdravotníc-
tva a rodiny J. Skaličano-
vá, J. Orel, Ing. J. Bavúz, V. 
Jurčaga, M. Javor

be) za komisiu verejného 
poriadku, prevencie 
a ochrany majetku S. 
Dobišová, M. Polák, JUDr. 
J. Pavlovič, I. Vohláriková

Uznesenie č. 4 
Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave určuje
v súlade so zákonom 

NR SR č. 253/1994 Z. 
z. o právnom postavení 
a platových pomeroch 
starostov obcí a primáto-
rov miest v znení neskor-
ších predpisov v rozsahu 
určenom obecným zastupi-
teľstvom najneskôr 90 dní 
pred voľbami mesačný plat 
starostu obce podľa predlo-
ženého návrhu.

Uznesenie č. 5
Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave schvaľuje
vykonávaním sobášnych 

obradov: Miroslava Holičku, 
Václava Jurčagu, sobášny 
deň -sobota.

Uznesenie č. 6
Obecné zastupiteľstvo 

súhlasí
so žiadosťou o preplate-

nie nevyčerpanej dovolenky 
v počte 30 dní pre Václava 
Jurčagu, trvale bytom 
Šintava č. 281

Klzké chodníky
Pripomíname občanom, že v zimnom období je potrebné 

udržiavať chodníky, ktoré susedia s nehnuteľnosťou 
v zmysle všeobecne záväzného nariadenia tak, že sneh 
musí byť odprataný z chodníkov najneskôr do 6,00 h 
a poľadovica neodkladne. Čistenie chodníkov v zimnom 
období treba v prípade potreby opakovať v priebehu dňa 
viackrát až do 22,00 h. Zodpovednosť za chodník a prípadné 
úrazy na ňom nesie majiteľ priľahlej nehnuteľnosti      -ds- 

OZNAMY OBECNÉHO ÚRADU
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Vážení členovia Jednoty spotrebného 
družstva, vážení občania!

Môj príspevok sa viaže na č. 2 Šintavského 
spravodaja k priebehu výročnej členskej 
schôdze členov základne Jednoty SD, k diskusii 
a odpovede v nej.

Je na škodu veci, že príslušná obchodná akti-
vita bola naštrbená novým usporiadaným zákon-
ných zmien po roku 1989 a to bolo príčinou zníže-
nia obchodných prevádzkových jednotiek.

V roku 1991 prišla na svet podľa zákona 
42/1992 nová úprava v členstve tzv. inventarizácia 
členov na celom úseku družstevnej základne. 
Previerkou resp. inventarizáciou nastal 
pokles členov pochybným členstvom, ale aj 
v nevhodnom čase prevedenia tohto kroku.

Posledná úprava (zmena) nastala v r. 2009, 
doplatkom na členské 3,40 €, zvýšením 
členského na 20,- €.

Z toho dôvodu z našej členskej základne 
Jednoty SD si ešte 39 členov neusporiadalo 
členské a výstup vo forme prevzatia majetkového 
podielu a to 16,60 €. Preto ich žiadame 
o vysporiadanie tohto aktu.

Vážení členovia Jednoty SD a občania!
Využívajte Vaše nákupné karty k nákupu 

tovaru v našich predajniach COOP Jednota po 
celom Slovensku a nie len v okrese Galanta. Tak 
ako členovia, i nečlenovia, ktorí majú nákupné 
karty, by si mali všímať rôzne oznámenia a letáky 
v rámci ponuky tovaru a využívať túto možnosť 
k súťažnému žrebovaniu o pekné a hodnotné 
ceny, pre ktoré sa oplatí nakupovať.

Vážení spotrebitelia, občania, využite ponuky 
za výhodné ceny a tešíme sa na Vás v našich 
predajniach.

K tomu Vám všetkým želáme všetko najlepšie 
v novom roku.

Ján Kolárik, predseda VČZ

Výzva dôchodcov
Jednota dôchodcov Slovenska je občianske združenie, ktoré združu-

je občanov v dôchodkovom veku a snaží sa riešiť ich sociálne, kultúrne 
a športové vyžitie. Združuje v rámci Slovenska viac ako 75 tis. dôchod-
cov a v rámci trnavského kraja eviduje viac ako 15 tis. osôb. Chceme 
Vás oboznámiť s aktivitou dôchodcov okresu Trnava, ku ktorej sa pripojila 
i krajská trnavská organizácia, ktorá vyzvala o podporu tejto výzvy i všet-
ky ostatné krajské organizácie JDS.

My, dôchodcovia okresu Trnava, nie sme proti prijatiu úsporných opat-
rení vedúcich k ozdraveniu verejných fi nancií, ale nesúhIasíme so spra-
covanou podobou opatrení vládou Slovenskej republiky, ktorých realizá-
cia najviac oslabí slabšie sociálne skupiny našich ľudí, vrátane dôchod-
cov a podstatne zhorší ich životný štandard. Aj z návrhu štátneho rozpoč-
tu na rok 2011 je vidieť zaťaženie obyvateľstva, osobitne nízkopríjmových 
skupín, vyššími daňami a odvodmi. Takýto postup vlády Slovenskej re-
publiky zásadne odmietame a odsudzujeme. Naše obavy najviac sme-
rujú do oblasti sociálneho zabezpečenia seniorov, týka sa to predovšet-
kým starobných dôchodkov a oblasti zdravotného zabezpečenia. V ob-
lasti valorizácie dôchodkov nesúhlasíme so zvyšovaním dôchodkov iba 
o mieru infl ácie vypočítanú zo sumy priemerného starobného dôchod-
ku, čo spôsobí plošné zníženie dôchodkov pre všetkých, žiadame valori-
zovať dôchodky tak ako doteraz, podľa zákona o sociálnom poistení a to 
spôsobom, že percento zvýšenia dôchodku sa určí ako súčet polovice 
percenta medziročného rastu spotrebiteľských cien a polovice percenta 
medziročného rastu priemernej mzdy v hospodárstve Slovenska v pred-
chádzajúcom roku; nie sme proti tomu, aby sa valorizovalo pevnou su-
mou, ktorej výpočet bude naviazaný na medziročný rast spotrebiteľských 
cien ako i medziročného rastu priemernej mzdy. Takto vypočítaná pevná 
suma by viedla k postupnému znižovaniu rozdielov v dôchodkoch medzi 
starodôchodcami a dôchodcami, ktorým bol dôchodok vypočítaný podľa 
nového zákona o sociálnom poistení.

Vianočný príspevok k dôchodku zachovať, postupne ho systémovo 
pretransformovať na 13. dôchodok.

Súhlasíme s odstránením súbehu predčasného dôchodku s trvalým 
pracovným pomerom. Súhlasíme s predčasným dôchodkom iba v prípa-
de straty zamestnania; nesúhlasíme s návrhom vlády S novelou zákona 
pre obce pre zvyšovanie dane z nehnuteľností o 30 %.

V oblasti zdravotného zabezpečenia: 1. Zabezpečiť dostupnosť zdra-
votných služieb pre všetky sociálne skupiny, vrátane dôchodcov s únos-
nou fi nančnou spoluúčasťou. 2. V rámci liekovej politiky ohraničiť výšku 
doplatkov za lieky pre starších ľudí a ponechať rozhodovanie o predpise 
účinného lieku na ošetrujúcom lekárovi; nesúhlasíme s predpisom u le-
kára iba „substancie lieku“ a voľbe lieku v lekárni po konzultácii pacienta 
s lekárnikom. Nenahradzovať originál lieku s genetikom za účelom šetre-
nia fi nancií na pacientovi zdravotnou poisťovňou.

Žiadame: 1. Aby vláda SR urýchlene dopracovala „Národný program 
ochrany zdravia starších ľudí“, ktorý bude garantovať starším ľuďom 
dôstojný život, zodpovedajúcu zdravotnú starostlivosť, slušné bývanie 
a možnosť ďalšieho vzdelávania v súlade s praxou krajín Európskej únie 
v oblasti sociálnej politiky.

2. Zachovať činnosť „Rady vlády Slovenskej republiky pre seniorov“ 
a orientovať jej činnosť na zlepšenie kvality života seniorov a koordinova-
nie ich aktivít v rôznych oblastiach života.

Rada Okresnej organizácie Jednoty dôchodcov na Slovensku v Trnav-
skom okrese vyjadruje plnú podporu úsiliu Ústredia JDS pri zaujímaní kri-
tických stanovísk k obsahu navrhovaných opatrení vlády Slovenskej re-
publiky k ozdraveniu slovenských verejných fi nancií a návrhu štátneho 
rozpočtu na rok 2011, ktorých realizácia povedie k zbedačovaniu nižších 
príjmových skupín našich občanov, vrátane dôchodcov. Osobitne podpo-
rujeme prístup predsedu Jednoty dôchodcov na Slovensku RNDr. Kami-
la Vajnorského a jeho kvalifi kované vystupovanie v styku s predstaviteľ-
mi vlády Slovenskej republiky pri obhajobe záujmov seniorov a dokazo-
vaní vplyvu „záchranného balíčka“ na zhoršovaní života a ich postavenia 
v spoločnosti.          Ing. Jozef Bavúz, predseda OOJDS 

ORGANIZÁCIE V OBCI

Výstava holubov
Dňa 18. decembra minulého roka sa uskutočnila 
v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Šintave 
oblastná výstava chovateľov poštových holubov, 
ktorú organizovala Základná organizácia zväzu 
chovateľov poštových holubov Šintava. Na 
uvedenej výstave bolo vystavených dvesto 
holubov z najväčšieho oblastného združenia 
na Slovensku OZCHPH Trnava. Najlepších 
jedenásť kusov vybraných holubov pôjde na 
celoštátnu výstavu do Nitry, ktorá sa bude konať 
v priestoroch Agrokomplexu 15. januára 2011.

Dušan Lupták, predseda ZOCHPH Šintava, OZCHPH Trnava
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Pondelok 8:00-16:00

Utorok 12:00-18:00

Streda 8:00-16:00

Štvrtok 12:00-18:00

Piatok 8:00-16:00

Sobota na objednávku

Kadernícky salón Katrin
Darina Virágová

ŠINTAVAN s.r.o., Nitrianska 509, 925 51 Šintava

Spoločnosť ŠINTAVAN s.r.o., Šintava ponúka:

Predaj bude v dňoch:

IČO: 34136720, IČ DPH: 2020372112, tel.: 031/789 4025, fax: 031/789 5371, e-mail: sintavan@slovanet.sk

nepasterilizované čerstvé
plnotučné 
kravské mlieko
balené v 1,5 l 
fľašiach

1,5l

0,70 €
(21,09 Sk)

UTOROK - ŠTVRTOK
od 16.00 do 17.00 hod.

na Mierovom námestí pri požiarnej zbrojnici 
v Šintave a na vrátnici spoločnosti.

Spomienky na školské časy
Po 45-tich rokoch od 

ukončenia ZDŠ v Šintave sme 
opäť zasadli do školských lavíc  
našej triedy. Mali sme skrátené 
vyučovanie. Po skontrolovaní 
dochádzky našimi triednymi 
učiteľkami a po družnej debate o 
našom živote sme mali možnosť 
sadnúť si aj do lavíc nášho 
kostola sv. Martina a poďakovať 
za dar 60-tich rokov života. Tiež 
sme si prezreli Šintavskú izbu. 
Spoločný večer sme strávili 
spomínaním na naše školské 
časy.

Ľudmila Hercegová

ŽIVOT V OBCI

foto: Slávka Dobišová

Neuveriteľné! V tomto roku uplynulo už 
35 rokov od prvého stretnutia rodákov – 
vysokoškolákov, na Slovensku ojedinelej 
a možno aj tradície, ktorá sa nikde inde 
nerobí. Pri jej zrode stál bývalý starosta 
Ján Javor a je pekné, že sa tradícia 
aj napriek jednej prestávke, udržala. 
Možno si poviete, načo taká tradícia, čo 
nám to prinieslo, načo to treba. Dovoľte 
mi podeliť sa s vami o moje pocity zo 
stretnutia, na ktoré sa vždy teším. 

Keď sa stretnutie konalo prvýkrát 
už vtedy bolo jasné, že to nie je len z 
nejakého snobstva. Jeho cieľom bolo 

dať dohromady tých, ktorí sú hrdí na 
svoju rodnú obec, no život ich zavial 
trošku ďalej a aj vďaka získanému 
vzdelaniu a postaveniu môžu, a som 
presvedčená že doteraz aj chcú, obci 
pomôcť. Stretnutia nám dali príležitosť 
nielen obdivovať čo sa v obci za 
posledné roky vybudovalo, stretnúť sa 
s predstaviteľmi obce, ale aj spoznať 
osobne také osobnosti, ktoré sa 
podieľali na významných stavbách, 
riadení veľkých podnikov a organizácií, 
riešení náročných vedeckých úloh 
či príprave mladých vo vyučovacom 

procese na všetkých stupňoch. Najmä 
tým najstarším ako sú bratia Holbíkoví, 
R. Holička, nebohý L. Popluhár, Suhaj 
patrí môj obdiv. 

Trošku je na škodu, že stretnutia sa 
zúčastňujú najmä tí, ktorí majú dnes 
55 a viac a len ojedinele sa pridáva 
kategória 40 a menej. Verte, máme 
byť prečo na svoju rodnú obec a jej 
obyvateľov hrdí. 

Moje poďakovanie patrí všetkým 
tým, ktorí sa na organizácii stretnutia 
podieľali. 

PaedDr. Fogelová – Drábiková Nora 

Spolužiačka Nora v mene spolužiakov a triednych učiteliek ďakuje Ľudke za zorganizovanie stretnutia.

októbrové Stretnutie rodákov – vysokoškolákov 
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Rekonštrukcia námestia

foto: Slávka Dobišová
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Polícia informuje:
Udalosti oznámené na tunajšie 

Obvodné oddelenie Policajného 
zboru v Seredi od októbra do 
decembra 2010
* 20. 10. 2010 – bolo prijaté oznámenie o spáchaní 
drobného podvodu - realizuje OO PZ 
* 12. 11. 2010 bolo prijaté oznámenie o krádeži po-
zinkovaných roštov z areálu ČOV v obci Šintava, 
pričom neznámy páchateľ spôsobil škodu vo výš-
ke cca. 130 €
* 23. 11. 2010 - v nočných hodinách bola v obci 
Šintava zadržaná osoba, ktorá riadila osobné mo-
torové vozidlo, pričom má uložený zákaz činnosti 
riadiť motorové vozidlá.
* 11. 12. 2010 - bolo prijaté oznámenie o tom, že 
našej spoluobčianke bola v meste Sereď odcudze-
ná kabelka spolu s dokladmi.
* 17. 12. 2010 – bolo prijaté oznámenie o tom, že 
našej spoluobčianke bola v meste Sereď odcud-
zená kabelka s dokladmi a následne bol vykona-
ný výber fi nančnej hotovosti z bankomatovej kre-
ditnej karty.
* 31. 12. 2010 – bolo prijaté oznámenie o priestup-
ku proti občianskemu spolunažívaniu

Informácie poskytol: RS OO PZ Sereď ppor. Marek Javor

Narodili sa

Sarai Luisa Bubáková, č.d. 542
Laura Stočeková, č.d. 298

Hana Srnková, č.d. 523
Tomáš Šimulčík, č.d. 79
Lukáš Lipovský, č. 436
Ján Marcinkech, č. 510

Kristína Danišová, č. 519
Rodičom 

srdečne blahoželáme!

Opustili nás

Vojtech Miklošík, 83 rokov
Mária Kroláková, 85 rokov

Ján Majerník, 81 rokov
Milan Hanák, 58 rokov

Viera Forrová, 56 rokov
Peter Krivošík, 32 rokov

František Krivošík, 64 rokov
Stanislav Šulák, 56 rokov

Spomíname!

Uzavreli manželstvo:
dňa 4. 12. 2010 

Marek Krajči z Levíc a Mária 
Račkovičová zo Serede

Blahoželáme!

údaje sú od októbra 2010, poskytla M. Holbíková

Šintavské výrazy
rajtky - mužské nohavice do čižmy
prucel - vesta
kýbel - vedro
oringle - náušnice
karičky - sobášne prstene
štricla - dlhý chlebík
šáfi k - vandel na riad
putinka - drevenná nádoba 
na hrozno
klajbas - ceruzka
virgas - dostal bitku
vyklbčil - pobil
ututlávaná - utajená
árenda - prenájom
šarvanci - malé deti
kunčaft - zákazník
šibrinkoval - vymýšlal
box - krém na boty
lofíta - potáca
sorta - druh, kvalita
čongále - veľké nohy

Výrazy zaslala pani: R. Holičková 
Ďakujeme!

Demografi cké údaje obce 
Šintava za rok 2010

Počet obyvateľov k 31. decembru 
2010: 1802 obyvateľov
občania nad 15 rokov: 1532, 
deti do 15 rokov: 270, z toho 
dievčat 130, chlapcov - 140
mládež od 15 do 18 rokov:
dievčat - 28, chlapcov - 35
dospelí: ženy - 763, muži - 706
prihlásení v roku 2010: 28 občanov
odhlásení: 14 občanov
narodení: 19 detí
zomrelí: 21občanov  

www.miraba.sk
ŠINTAVA, Nitrianska cesta
(areál Poľnohosp. družstva - bývalý Gáter)

 : 0908/834615
GALANTA, Bratislavská cesta

(areál Gumožiny)

: 0907/319565
: 031/7801671

Fax: 031/7801673
SEREĎ, Vonkajší rad

(areál Daňového úradu, vchod zozadu)

: 0905/900383

OTVÁRACIE
HODINY:

Pondelok 700 - 1600

Utorok 700 - 1600

Streda 700 - 1600

Štvrtok 700 - 1600

Piatok 700 - 1600

Sobota 700 - 1200

Nedeľa Zatvorené

Ľubomír Tkáč
www.tkaclubomir.sk

 autodoprava, 
zemné práce, ubytovňa, 

pneuservis, predaj sypkých 
stavebných materiálov, 

služby žeriavmi
Galantská 744, 925 63 Dolná Streda

  031/7892182  031/7892589
  0903/755183  l.tkac@mail.t-com.sk
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Pavol 
Grman 

Autoservis a predaj náhradných dielov
Ford Tranzit r.v. 1985 - 2006, výkup autovrakov 

AUTOSERVIS

Pavol 
Grman 
Predaj nových aj jazdených pneumatík a diskov 

za výhodné ceny

PNEUSERVIS

Šintava 219, Tel.: 0903 932 919, 0915 757 065

Otváracia doba:

Pondelok - Piatok: 8.00 - 17.00 h
Sobota: 8.00 - 12.00 h

dajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdajdaj výc

Šin

Zabudnutí 
šintavskí čajkári
Slová čajkári, čajkáši, ale aj nasadis-

ti súčasnému Slovákovi asi nič nehovo-
ria. Slovo čajka z maďarského slova „na-
szad“ označovalo druh riečnych lodí, kto-
ré slúžili v 16. storočí ako riečne vojsko 
počas obranných bojov s Turkami v služ-
bách Habsburgovcov. Boli to pomerne 
ploché jednosťažnové lode s malým po-
norom. Dlhé boli približne 20 m a 4 – 6 
m široké. Okrem plachty ich poháňalo 20 

veslárov. Lode boli dobre vyzbrojené. Vy-
užívali svoju nenápadnosť, rýchlosť a ob-
ratnosť. Úlohy posádok boli rôzne, od zá-
sobovania bojových oddielov proviantom, 
vojenským materiálom a mužstvom, cez 
prieskumné akcie ale aj diverzné - pre-
padové. V mierových časoch sa venova-
li obchodu. Medzi veliteľmi čajkárov boli aj 
významné osobnosti napr. Štefan Révay 
tiež František Zay, zakladateľ uhorskej ve-
tvy Zayovcov. Bol veľmi vzdelaný, ovládal 
orientálne jazyky. Čajkári operovali hlavne 
na dolnom toku Váhu a na Dunaji. Hlavný 
stan mali v Komárne. Významnú základ-
ňu mali aj v Šali. Ďalším doteraz nezná-
mym oporným bodom čajkárov bol aj šin-
tavský hrad, ktorý v tom čase patril Thur-
zovcom. Pre ich potreby vznikol na hrade 
osobitný objekt, ktorý slúžil ako kasárne a 
zbrojnica. V mladších informačných pra-
meňoch je objekt označovaný ako čajkár-
sky dvor. V neskoršom období sa čajkári 
zo šintavského hradu vytratili a stopy ich 
prítomnosti upadli do úplného zabudnutia.

Zdroj informácii: prednáška PhDr. Ra-
doslava Ragača  

spracovala: Ľudmila Hercegová

HISTÓRIA

SPOLOČENSKÁ RUBRIKA
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Roznos tohto čísla do vašich schránok zabezpečili poslanci 
OZ podľa svojich rajónov.

Elektronickú podobu vydaní si môžete prečítať aj na 

www.sintava.sk

Ďalšie číslo Šintavského spravodaja vyjde v máji 2011. 
Ak máte záujem prispieť do tohto čísla svojimi názormi, 
pripomienkami, otázkami a postrehmi na dianie v obci, 
môžete tak urobiť osobne na obecnom úrade, na 

t. č. 031/7892370 alebo na mailovej adrese:
prispevky@sintava.sk. Vaše príspevky radi uverejníme! 

Uzávierka tohto čísla bude 20. 4. 2011

Predvianočný stolnotenisový 
turnaj neregistrovaných hráčov 

V sobotu 18. decembra 2010 sa v telocvični šintavskej 
školy uskutočnil predvianočný stolnotenisový turnaj 
neregistrovaných hráčov. O deviatej hodine ho zahájili 
hlavní organizátori turnaja, bývalí výborní, ale aj teraz 
stále dobrí stolní tenisti  Miloš Mihálik a Jozef Javor st. 
Prihlásení sútažiaci si svoje športové kvality vyskúšali 
vo dvojhrách, ako aj vo štvorhrách. Svoje športové 
umenie predviedol aj najstarší účastník turnaja, 
76 -  ročný Viliam Uhrovič, na ktorého nestačili so svojím 
výkonom aj omnoho mladší účastníci turnaja. Turnaj 
sa niesol vo veľmi dobrej športovej ako aj kamarátskej 
atmosfére. Samozrejme, na záver turnaja boli 
vyhlásené výsledky a víťazi, ale je potrebné povedať, 
že víťazmi sú vlastne všetci zúčastnení športovci, ktorí 
dali prednosť aktívnemu odpočinku pred odpočinkom 
pri televízore za oknami svojich domovov a neodradila 
ich cesta na turnaj, ani keď vonku poriadne snežilo. 

Organizátori i touto cestou chcú poďakovať 
sponzorom, ktorí im pomohli turnaj usporiadať a to 
fi rmám L-MONT s. r. o. Šintava, ŠINTAVAN s. r. o. 
Šintava, p. Miroslavovi Holičkovi, p. Milanovi Zindrovi 
a p. Františkovi Súkalovi. Nakoľko to bol nultý ročník 
stolnotenisového turnaja neregistovaných hráčov 
v Šintave, organizátori veria, že o rok sa na ďalšom 
ročníku stretne viac súťažiacich.

Výsledky dvojhra: 1. Branislav Toncr, 2. Viliam 
Uhrovič 3. Daniel Holbík, 4. Radoslav Toncr

štvorhra: 1. Daniel Holbík, Marek Krivosudský 
2. Viliam Uhrovič, František Súkala 3. Radovan Toncr, 
František Molnár 4. Branislav Toncr, Ján Vohlárik.

text a foto: JUDr. Jozef Pavlovič

Naša spoločnosť je preafektovaná
Žijeme v dobe plnej technológií a nových objavov, ktoré 

nám majú uľahčovať život. Život v dnešnej dobe by mal byť 
taký jednoduchý, a pritom je dvakrát taký ťažký. Každý deň 
rozmýšľam o jeho zmysle, zamýšľam sa nad vecami, ktoré ty-
pického mladého 15-ročného chalana nenapadnú ani omy-
lom. Pokúšam sa sledovať reálny priebeh života, nie iba jeho 
povrch. V skutočnosti je táto doba taká hrozná, aká len môže 
byť. Keď sa zamyslím nad mojím detstvom, bolo obyčajné, 
mám pár pekných spomienok. No všetko je nenávratne preč a 
doba sa zmenila. Keď počúvam starších ľudí alebo svojich ro-
dičov, ako pekne hovoria o svojom detstve, koľko mali kama-
rátov, ako dobre sa spolu všetci hrali, ako nepoznali také hrač-
ky ako sú teraz, obzvlášť počítač. Pri navodení takéhoto poci-
tu, je mi hneď veselšie. No pozrime sa na dnešnú spoločnosť, 
ktorá sa neustále ženie dopredu. Rodia sa do nej ďalšie a ďal-
šie deti, ktoré prechádzajú tým všetkým extrémne skoršie ako 
my všetci. Rozmýšľam nad tým, že o chvíľu sa budú rodiť deti 
také, ktoré budú rovno vedieť rozprávať a chodiť a ich rodičia 
im ako darček k narodeniu kúpia rovno nový notebook. Je mi 
z toho naozaj do plaču.

Som mladý človek a viem, že mladých ľudí nezaujímajú sta-
ré veci, udalosti a ľudia. Ani mňa to spočiatku nezaujímalo, 
všetko čo bolo staré, bolo ďaleko odo mňa - to predsa nie je 
pre mňa, pre mladého človeka, ja sa predsa potrebujem baviť. 
A na tom celom je dnešný svet postavený - na zábave. Spo-
meniem jeden prípad, ktorého som bol svedkom. Ľudia si ne-
všímajú tvoj nápad, nad ktorým dumáš celé hodiny a vymys-
líš ho naozaj dokonale, ale ten, ktorý ich najviac pobaví a kto-
rý pobaví aj ostatných a ktorý len tak niekto „tresol do vetra“. 
Ale kedy začnú brať veci vážne a začnú zobrazovať pravdivo 
skutočnosť ? Staré veci určite nie sú na zahodenie a ja som to 
zistil tiež až neskôr. Ako mi pribúdajú tie mladé roky, pozoru-
jem na sebe, že začínam rozmýšľať, že si dávam dokopy fak-
ty a že mi veci dávajú viac zmysel. Pred dvomi rokmi by som 
si hudbu z 50 - tych rokov jednoznačne nepustil. Dnes viem, 
že si ju pustím, a že ma bude navyše baviť, a uvedomím si, že 
z nej vznikla aj tá dnešná. Staré čierno-biele fi lmy či fotky ma 
nikdy nazaujímali. Teraz vidím na tých fotkách a fi lmoch prí-
behy, ľudí a ich emócie. Každý týždeň, keď roznášam letáky, 
sa obzerám okolo seba a vidím každodenný život obyčajných 
ľudí ako som aj ja a zamýšľam sa nad životom v škole a mimo 
nej. Všetci zo seba robia dokonalých - všetci všetko vedia. 
No opak je pravdou. Každý sa nafukuje a ak niečomu nero-
zumiete alebo sa bojíte, hanbíte niečo urobiť - nazapadáte do 
profi lu človeka 21.storočia. Nebojím sa priznať k tomu, že ne-
viem všetko a myslím si, že nikto nevie všetko. Treba sa ve-
ciam postupne učiť. A keď niečomu nerozumiem, tak sa spý-
tam, a už aj to je pre niektorých „trápne“. Keď vytŕčate z davu, 
pretože máte iné oblečenie, účes alebo proste niečo iné, ste 
trápni a niektorí blízki sa za vás hanbia, niektorí vám dokon-
ca nadávajú. Prečo? Mne vôbec nevadí, či som alebo nie som 
trápny. A zmieril som sa aj s tými urážkami. Keď ste proste iný, 
ste dobrým terčom rôznych výsmechov a kritiky. Nikto nemô-
že za to, aký je, a preto by sme sa za seba hanbiť nemali. Sme 
takí, akí sme - a to je horúca téma tohto sveta. Pretože oby-
čajní ľudia nedokážu tolerovať výnimky, ľudí, ktorí sú iní, ale 
sú rovnakými obyčajnými ľuďmi ako oni sami. Nehľaďme stá-
le dolu, nesklápajme hlavu. Sme takí ľudia ako všetci ostatní. 
Otvorme sa svetu a vyrozprávajme, čo je v nás. Nebojme sa 
presadiť naše práva, ktoré nám nemôže nikto vziať. Treba po-
vedať svoj názor, stáť si za ním a nehanbiť sa zaň.

Treba sa proti všetkému, s čím nesúhlasíte postaviť, treba 
mať silu, inak vás táto doba zhltne a nebudete ani vedieť ako.

Pavol Molnár

J. Javor, F. Súkala, R. Toncr, V. Uhrovič, F. Molnár, M. Holička, M. Šárik, B. Toncr, 
D. Holbík, M. Krivosudský, J. Vohlárik, M. Mihálik, 

ŠPORT NÁZOR


